
Són les cinc de la tarda d’un dia gelat 
d’hivern. El cel està ras i el sol encara 
escampa amb certa força els seus rajos 
abans de retirar-se. 
Contemplo des de fora la nostra església. 
Em fixo en els vitralls que es veuen des 
del carrer. Al no ser de vidre estan 
recremats i pareixen bruts. D’alguns no 
es distingeix el motiu. Certament, des de 
fora, no fan goig. No atrauen cap 
admiració. 
 

Però entro dintre l’església i... quin canvi 
Senyor! El temple està en silenci, 
transmet la pau de la presència del 
Senyor en el Sagrari. 
I quanta llum! Aquells vitralls que des 
de fora pareixen morts, ara estan plens 
de vida!. La llum els traspassa amb força 
i il·luminen l’església revestint-la d´una 
bellesa resplendent i austera a la vegada. 
 

I penso: què diferent és la visió de 
l’Església mirada des de fora o quan la 
veiem des de dins. 
Qui contempla des de fora el món de la 
fe, de la litúrgia, de la vida de l’Església li 
pot parèixer poc atractiu perquè es queda 
en una apreciació externa. Cal recordar-
los i recordar-nos que la vertadera 
bellesa de l’Església només s’aprecia en 
plenitud des de dins. Quan hi formem 
part. 
 

La bellesa dels vitralls es contempla 
des de dintre. Tanmateix la bellesa de 
la fe, de l’Església, de la comunitat 
només es pot contemplar quan es viu 
dintre, quan es forma part. Perquè el 
viure-ho ens ajuda a comprendre i el 
comprendre ens ajuda a viure-ho millor 
i a apreciar la seva bellesa. 
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                     Mossèn Ramon 
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Dimarts “Dia d’adoració contínua”.  El 
dimarts dia 24, tornarem a viure una diada 
d’adoració al Senyor des de les 10 del matí fins les 
19 h. de la tarda. 
 

Trobada de Catequistes.  El dissabte dia 28, 
a les 9:30 h. i al Seminari diocesà, tindrà lloc una 
trobada de catequistes de tot el bisbat per tenir 
una estona de formació comuna, necessària per 
tot el que demana ser catequista. Els catequistes 
dieu-me, abans del dimecres, els qui podeu anar. 
 

Adoració Nocturna . Dissabte dia 28, a 
l’acabar la missa de la tarda, començarà la Vigília 
d’adoració al Santíssim fins les 22:00 h. Els qui 
pugueu quedar-vos tota l’estona millor. No és molt 
de temps comparat amb el que rebem. Si algú no 
pot quedar-se fins al final, que estigui el temps que 
pugui. Davant del Senyor es solucionen moltes 
coses.  
 
Per recordar:  
- L’església està oberta tots els dies de 11 a 12’30 
del matí i de 17’30 a 20 h. per la visita al Santíssim 
i la pregària.  
 

- Cada dia a les 12 h. es resa l’Àngelus, recordant 
l’Anunciació de l’àngel a Maria i l’Encarnació del 
Fill de Déu en les seves entranyes.  
 

- Hi ha dos misses cada dia feiner: una a les 8 h. 
del matí i l’altra a les 19’30 h. de tarda.   

- HI ha quatre misses de diumenge: la vespertina 
del dissabte a la tarda a les 19´30 h. i a les 9 h., 
12 h. i 19’30 h. del diumenge.  
 

– El despatx parroquial està obert tots els dies de 
dilluns a divendres de 18’00 a 19´20 h. de la tarda 
 

- Confessions cada dia de 18’00 h. a 19:30 h. 
 

 - Cada divendres, de 20 a 20’30 hi ha pregària 
amb exposició del Santíssim. 

AVISOS DE LA PARRÒQUIA 

 Del 22 al 28 de gener                   any 2023                nº  687 

    De fora  o de dins ….. 



 
                             
  
 
  
 
 
 
 
 
   
  
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
                                                             
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                       
 

 
 
  
  
 
 

Sant Francesc Gil de 
Federich 

 23 

San Francisco de Sales  24 

Conversión de San Pablo  25 

Santos Timoteo y Tito  26 

San Enrique de Ossó  27 

Santo Tomás de Aquino  28 

Bto. Manuel Domingo i Sol  29 

 El Evangelio ayer se hizo carne en Braojos 

“No hay viento 

favorable para el 

que no sabe a qué 

puerto se dirige” 
 
                 Séneca 

SANTORAL 
dilluns,   23               8’00 h. Pels qui reben a casa les capelles de la Sagrada 

                   Família 
       19’30 h  Suf. Teresa Espuny Solé (aniv.) 
         
dimarts, 24               8’00 h.  
                     19’30 h  Suf. Tomás Pérez Garriga (aniv.) 
 
dimecres, 25            8’00 h  Suf. Doménech 
       19’30 h   
        
dijous, 26          8’00 h  Pels joves i catequistes 
         19´30 h   
. 
   
divendres, 27             8’00 h   
       19´30 h  Suf. Teresa, Encarnación i Agustina Pla Forés 
 
 
dissabte, 28             8’00 h. Suf. Rita Quintela, Isolina Cangas, Olga Quintela 
                 Juan Cortizas 

     19’30 h  Suf. Maria Rovira, Paco Arnau i familiars difunts. 
 
 

Diumenge, 29            9’00 h. Per tot el poble    
         12’00 h  Suf. Paco Arnau i Alejandro 
           19’30 h  Suf. José Lafarga. 
                 . 
        .        
 
 

Diez minutos antes de la hora, enfundada en un chaquetón 

impermeable, ahí que se me presentó, digamos, Rafaela.  
 

- Pero mujer, qué valiente. Con la tarde que está. 
 

- Pues no te creas, que llevo todo el día con un cólico y he 

devuelto varias veces. 
 

- ¿Y estando así te has animado a venir con la que está 

cayendo? 
 

- Sí. Es que he pensado que tal y como está el tiempo lo 

mismo te veías solo y me daba cosa. Así que aquí estoy. 
 

Ya ven. Cuántas veces no habremos hablado de comunión 

eclesial, hacer parroquia, caridad fraterna, sacrificarse por los 

demás. Eso lo resumió ayer Rafaela con su gesto. Eso es 

evangelio. También nos han hablado en ocasiones de 

cuidarnos, de que si Dios no pide tanto, de que a ver si por ir a 

misa todos los días nos pensamos que somos mejores. Esto no 

es evangelio, es comodidad y no entender el don de la fe. 
 

Uno nunca sabe si tanta misa, predicar, rezar, exponer el 

Santísimo dará algunos frutos tangibles, que espirituales ya 

sabemos que sí, y por eso hasta hay momentos de una cierta 

flojera. Hasta que te llega una Rafaela cualquiera y en un día 

de perros, y con un cólico encima, se te presenta en la iglesia 

para rezar y para que el cura hoy, por si acaso, no se 
encuentre solo. 
Esto es la Iglesia de Cristo. Esto es la comunión de los santos. 

Esto es el evangelio hecho vida en medio de los fríos de 

Braojos.  

Y ahora, si quieren, hablamos de sínodo, de los alemanes. De 

encíclicas y exhortaciones. Creo que me comprenden.  

Por cierto, al rosario y a misa luego acudieron otras dos”. 
 

(https://www.infocatolica.com/blog/cura.php/2301170940-el-evangelio-ayer-
se-hizo-car) 

“Me van a permitir que vuelva a hablar de mi parroquia de 

Braojos. Ya les conté cómo estaba la cosa el sábado.    
  

Imaginen ayer por la tarde cuando está entrando la 

borrasca. Desde la mañana fueron apareciendo nubes negras 

como un pecado mortal de los de antes, lluvia heladora y 

mucho viento. Por cierto, no saben lo que es el viento en 

Braojos, una cosa muy seria. Que la calle de detrás de la 

iglesia se llame del viento no es una figura literaria. Me 

cuentan que no sería la primera vez que tejas del templo 

aparezcan en la plaza del pueblo. 
 

Ganas me entraban de no acudir a misa ayer por la 

tarde, viendo el panorama y sabiendo, además, que mis 

Rafaelas braojeñas son todas de edad provecta. Pero bueno, 

nosotros somos recios y duros y servidor, además, más terco 

que Socio, cosa nada fácil de conseguir. 
 

Cuatro y media de la tarde. Coche y a Braojos desde La 

Serna del Monte. Están cerca, pero cómo se nota la subidita 

de esos poco más de dos kilómetros. Entrar en el pueblo fue 

meterme en lluvia, mucho frío y nuestro famoso viento 

braojeño. El templo parroquial a unos confortables 7º.  

No pasa nada. Ya saben que tenemos nuestra capillita de la 

Virgen del Buen Suceso, pequeña, recogida y con una 

ventanita que tiene la sana costumbre de dejar pasar 

el  viento entre sus rendijas. Pero al menos hay una estufa 

eléctrica, que garantiza bienestar, quizá más psicológico que 

real, pero todo hace.  
 

Mi costumbre es llegar al templo, preparar todo para la 

misa, tocar las campanas y rezar vísperas. Luego ya… 

¿vendrá alguien? Nuestra costumbre es rezar el rosario a las 

17:30 h., algún día con exposición, y luego la santa misa.  

   INTENCIONS DE LES MISSES PER AQUESTA SETMANA 


